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Raadadviescommissie Ruimte 
(12764\....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : donderdag 23 juni 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer A. Overheul (commissievoorzitter), mevrouw P. van Kuilenburg  

    (raadslid GBN), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN), de heer P.J. Scheurwater 

  (raadslid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer A.G.A. van de  

  Geijn (burgercommissielid VVD), de heer T. Kool (raadslid SGP), de heer  

  J.G. van Maanen (burgercommissielid SGP), de heer J. Andriesse (burger- 

  commissielid PvdA), de heer F.A. Beukers (raadslid LB), mevrouw A.R.  

  Schut (burgercommissielid LB), de heer drs. E.J. van Tellingen (onafhan- 

  kelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen (raadsgriffier), de heer S. van  

  den Heuvel (wethouder), de heer J.C. Koedam (wethouder) en de heer ing.  

  H.A. Verwoert (wethouder). 

 

Afwezig m.k. : De heer H.P. van Haaften (burgercommissielid CDA) en mevrouw H.B.  

    Challik (raadslid PvdA). 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering.  

 

2. Spreekrecht burgers 

 Van het spreekrecht is in deze vergadering geen gebruik gemaakt. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Besluitenlijst van de vergadering van 19 mei 2011 (inclusief de Lijst toezeggingen) 

 Lijst toezeggingen 

De heer Beukers (LB) vraagt naar de nrs. D 150 en D 151. Volgens hem betreft 

het hier ingediende zienswijzen en die horen dan anders te worden afgedaan. 

Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij kan dit zo niet beoordelen, maar 

zoekt het uit en zal dit schriftelijk beantwoorden. 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

5.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Ruimte als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

5.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 
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- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Verwoert meldt een zinvolle bijeenkomst te hebben bijgewoond 

m.b.t. de aanleg van glasvezelkabel op het industrieterrein Slimwei te 

Waardenburg. Als er 12 tot 15 ondernemers bereid kan worden gevonden om een 

glasvezelkabelaansluiting te nemen, dan kan het hele industrieterrein worden 

voorzien van glasvezel binnen nu en ongeveer 12 weken. 

6. Stukken ter bespreking 

6.1 Memo herinrichting Steenweg te Waardenburg 

 De raadsgriffier meldt dat de geplande toelichting op de herinrichting van de 

Steenweg te Waardenburg door de Provincie Gelderland niet doorgaat. De 

Provincie heeft zich hiervoor afgemeld, waarvoor de oorzaak gevonden kan 

worden in de briefwisseling (kostenbijdrage) tussen Provincie en Gemeente. 

Wethouder Koedam zegt verrast te zijn over deze mededeling, maar illustratief 

over de wijze waarop de gesprekken de afgelopen maanden zijn gevoerd. Het is 

ongepast dat de Provincie eenzijdig heeft besloten om niet te komen. Hij zal 

daarover binnenkort op bestuurlijk niveau contact opnemen met de 

verantwoordelijke Gedeputeerde, waarin hij ook zal trachten om de situatie van de 

Steenweg nog eens bespreekbaar te maken. Echter het is een provinciale weg, 

waarover we als gemeente geen zeggenschap hebben. Verder stelt hij de commissie 

voor om (mogelijk) aan te bieden, dat de gemeente het stuk provinciale weg door 

Waardenburg voor inrichting en onderhoud van de provincie overneemt. 

Mevrouw Van Kuilenburg (GBN) vindt dat de Provincie ons als gemeente in de 

steek laat en wenst een brief te zenden vanuit de raad, waarin ons ongenoegen over 

vanavond, maar ook over de inrichting van de Steenweg kenbaar wordt gemaakt. 

Ook vraagt ze, of de provincie de burgers nog informeert op een informatieavond. 

De heer Van Lith (VVD) betreurt het ook dat de Provincie vanavond gewoon niet 

aanwezig is voor toelichting op de plannen. Hij hecht aan de oplossing om het 

zebrapad te handhaven en steunt de wethouder. Daarom vindt hij dat de raad 

hiervoor een Motie zou moeten aannemen. Overigens is hij het niet eens om het 

provinciale weggedeelte over te nemen gezien de beheerskosten die dat met zich 

meebrengt. 

De heer Scheurwater (CDA) vindt de houding van de Provincie in deze hautain te 

noemen. De verkeersveiligheid van dit gedeelte weg door Waardenburg voor onze 

burgers gaat voor de kosten die ermee gemoeid zijn. Hij is het wel eens met de 

wethouder, dat als we bij de Provincie geen vooruitgang boeken, we er serieus over 

na moeten denken om wellicht tot overname van het stuk weg over te gaan. 

De heer Kool (SGP) spreekt grote teleurstelling uit over het feit dat de Provincie 

vanavond niet aanwezig is. Hij had de hoop om er vanavond met hen uit te kunnen 

komen. Hij snapt de afwegingen van de Provincie in haar notitie niet om het 

zebrapad te verwijderen. Als je dat leest, waar hebben we het dan eigenlijk nog 

over, hooguit het leggen van een andere kleur steen. Ook hij is voor het inbrengen 

van een Motie in de raadsvergadering, waarmee de wethouder nog eens extra wordt 

ondersteund in zijn bestuurlijke overleg met de Provincie. Jammer dat de 

provinciale ambtenaren niet even tijd hebben genomen om zelf de situatie te 

komen bekijken. Naar zijn mening heb je voor de inzet van verkeersbrigadiers ook 

een zebrapad nodig. Hij heeft er graag het geld van de gemeente voor over om het 

zebrapad te kunnen handhaven. Wel zet hij kanttekeningen bij het overnemen van 

het stuk weg van de Provincie. 

De heer Andriesse (PvdA) constateert dat er een verschil van mening is tussen de 
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Provincie en de gemeente m.b.t. de verkeersveiligheid. Is dat het enige verschil van 

inzicht. 

De heer Beukers (LB) zegt het ook jammer te vinden dat de Provincie niet 

aanwezig is. Hij had ze ook graag gevraagd om aandacht te vragen bij 

Rijkswaterstaat voor de afrit van de A2 bij Waardenburg. Dat levert regelmatig 

gevaarlijke situaties op. 

De heer Van Maanen (SGP) wijst nog even op de instemming van de werkgroep 

Verkeer met de plannen van de Provincie. Zij spreekt dat daardoor de 

schijnveiligheid voor voetgangers wordt opgeheven. 

Wethouder Koedam zegt dat de eigenlijke discussie met de Provincie helemaal 

niet over geld gaat. De gemeente heeft zich bereid getoond om € 15.000,=,  

respectievelijk € 30.000,= bij te dragen voor een veilige oversteek van voetgangers 

en fietsers in Waardenburg. 

De heer Van Tellingen (VT) vraagt wie er in die werkgroep Verkeer zitten. 

Wethouder Koedam antwoordt dat dit burgers zijn, maar dat ook de politie 

participeert in de werkgroep. Deze werkgroep heeft inderdaad de visie van de 

provincie overgenomen. De burgers worden door de provincie nog geïnformeerd 

op een te beleggen informatieavond in Waardenburg tussen nu en september, de 

gemeente speelt hierin geen rol. Bij de overdracht van een weggedeelte van de 

Provincie naar de gemeente, gaat hij ervan uit dat hierbij ook de beschikbare 

financiële middelen meegaan. Ook heeft hij vernomen dat de afrit van de A2 in de 

komende tijd zal worden aangepast. 

Advies De commissie heeft kennis genomen van de inhoud van de Memo en de toelichting 

door wethouder Koedam. De fracties zijn unaniem van mening dat er een Motie 

moet worden opgesteld, die wordt geagendeerd in de raadsvergadering van 30 juni 

2011 (actie: raadsgriffier i.s.m. wethouder Koedam). 

 

7. Stukken ter advisering 

7.1 Voorstel tot vaststelling van het Bestemmingsplan “Achterstraat 2 Neerijnen” 

(2011-05-12303) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.2 Voorstel tot vaststelling van het Bestemmingsplan “Dreef 16-18 Haaften” en 

hiervoor geen exploitatieplan vast te stellen conform artikel 6, lid 2 Wro  

(2011-05-13166) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

7.3 Voorstel tot het intrekken van de notitie “Windenergie in Neerijnen, kaderstellende 

notitie locatie Molenveld” en het stimuleren van alternatieve vormen van duurzame 

energie (2011-05-367) 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd. 

 

8. Rondvraag 

 De heer Beukers (LB) zegt dat er zo’n 1½ maand geleden een kuil is gegraven op 

de dijk ter hoogte van Bitumarin Opijnen. Het is er gevaarlijk kan die niet snel 

weer worden dichtgemaakt. 

Toezegging wethouder Koedam: hij vraagt dit even na en zal hier spoedig op 

antwoorden. 

 

9. Sluiting 
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 De voorzitter sluit de vergadering om 21.10 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte 

d.d. 6 oktober 2011 

 

De raadsgriffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen    A. Overheul 


